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POROČILO PREDSEDNIKA ZA LETO 2023 

  

Funkcijo predsednika SZPS sem opravljal od meseca oktobra 2023 dalje. 

Znotraj obveznosti predsednika SZPS sem videl izpolnjevanje obljub danih ob prevzemu 

funkcije. Predvsem smo vsi člani dosegli velik napredek pri odpravljanju nesoglasij znotraj 

zveze in povečali med društveno sodelovanje. Na temu področju vidim še ogromen potencial 

in ogromno dela. Še vedno je veliko nesoglasij na osebni ravni med predstavniki društev 

katera zavirajo napredek športa v SZPS in ključnega pomena je da se ta nesoglasja zgladi in 

odpravi če želimo kot zveza znotraj RS preživeti in napredovati. Znotraj tega dela in 

ugotovitev pozivam društva, da pristopijo k delovanju zveze bolj resno in sistematično. 

Kot sama ekipa predsedstva lahko vse člane le pohvalim, dejstvo da kot predsednik nisem bil 

popolnoma prisoten zaradi delovnih obveznosti in so člani predsedstva opravljali funkcije 

brez večjih težav le priča o predanosti predsedstva in izkušenosti članov.  

Napredek je zelo opazen znotraj NROI. Predsednik NROI je navezal stike z MISIA, začel  

pogovore in odprl vrata z razlogom lažjega včlanjevanja v organizacijo. Prav tako se je odprlo  

več možnosti za delovanje sodnikov in seveda veliko večja motivacija kot je bila pred tem.  

Selektor je sistematično pristopil k delu kako rangirati tekmovalce da lahko na večje dogodke  

pošljemo najboljše tekmovalce kar jih Slovenija premore.  

Sekretar je opravljal svoje delo izjemno vestno in s tem zvezi omogočil nemoteno delovanje  
in neobremenjenost tekmovalcev. Brez dvoma lahko rečem, da je bilo sodelovanje prijetno in  
izjemno profesionalno  

Podpredsednik je opravljal svoje funkcije vestno in v skupnih dogovorih omogočil nastop na  
Celjskem sejmu.  

Predsednik TSTK je prejel težko nalogo kako opraviti svojo funkcijo in urediti težave z  
opremo in tekmovalnim sistemom. Svoje delo je opravljal izjemno dobro in s srcem. Zaradi  
različnih mnenj s strani društev in željami je v tako kratkem času naredil najboljši rezultat iz  

podedovane situacije kot je le mogoč.  

Celotna ekipa je dodelala pravilnike po željah predstavnikov klubov. Za vse dodelane  
pravilnike so porabili veliko časa in s svojo predanostjo v le nekaj mesecih opravili veliko  
dela.  

Ponosen sem na ekipo katere član sem in hvaležen za izkazano zaupanje s strani članstva.  
Moje mnenje ob koncu poročila je da je zveza v boljšem stanju kot ob prevzemu in želim, da  
bi bilo vsako poročilo predsednikov v prihodnosti lahko zaključeno z enakimi besedami.  
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